

Registration Hotline:



+86 21 60814888



suncup@tuv.com

# SunCup

PVLive  
Benchmark

## FEEL THE POWER as never before!

The first-ever SunCup™ competition is ready to begin! Prepare your best challengers for the competition, get your product into the race and win the TÜV Rheinland SunCup™ Award.



## Take your panels outside for a REAL WALK!

The SunCup™ competition will take place in Yunnan, China at our specially prepared facility. Our proprietary systems will monitor and extract the maximum power of the participating panels at all times while synchronising them to our weather and irradiation recorders.

## MORE than a contest!

You will be provided with a quarterly report outlining your position in the race, recorded power level, and temperature, environmental, weather and irradiance information, thus helping you to assess your product from every angle.



## Join us NOW!

Don't miss your chance to join the first-ever SunCup™! Only a few seats are still available.



报名热线:



+86 21 60814888



suncup@tuv.com

# SunCup

PVLive Benchmark  
光伏板发电量大赛

## 光伏发电，产能为王

首届德国莱茵TÜV SunCup™大赛即将鸣锣，带上您的明星光伏板来赛场绽放光彩，赢取SunCup™大奖！



## 光伏板的真正较量

本次大赛将在中国云南举行，在那里我们特设了比赛专用场。我们专有的监测系统可以始终监控并随时获取参赛产品的最大发电量，并同步记录气候和辐照信息。

## 这不仅仅是竞赛

我们将为您提供季度报告，包括大赛排名信息、发电量监测数据、温度、环境、气候以及辐照信息，帮助您全方位评估您的产品。

## 席位有限，即刻报名

不要犹豫了，马上来报名参加SunCup™大赛，机不可失！

